
PROTOKÓŁ NR XLIII/17  

z sesji Rady Gminy Kostomłoty 

w dniu 30 października 2017 r. 

 

Ad. 1. 

Przewodniczący Rady Gminy Mariusz Żałobniak – Otwieram XLIII posiedzenie rady gminy 

Kostomłoty. Witam na dzisiejszej sesji pana wójta, pana sekretarza, pana skarbnika, 

pana radnego powiatowego Kazimierza Bubę i Jana Piotrowskiego, pana Wicestarostę 

Powiatu Średzkiego Grzegorza Pierzchalskiego, państwa sołtysów, kierowników jednostek 

organizacyjnych gminy oraz wszystkich obecnych na dzisiejszej sesji.  Informuję, że w 

sesji uczestniczy 14 radnych, zatem rada ma moc podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

Ad. 2. 

Przewodniczący Rady Gminy Mariusz Żałobniak odczytał proponowany porządek obrad.  

 

Przewodniczący Rady Gminy Mariusz Żałobniak – Czy są jakieś uwagi do porządku  

obrad? Nie widzę. Kto jest za przyjęciem porządku?   

kto jest za – 14 głosów 

kto jest przeciw – 0 głosów 

kto się wstrzymał – 0 głosów. 

Porządek został przyjęty. 

 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie programu sesji. 

3. Przyjęcie protokołu z  sesji w dniu 12.09.2017 r. 

4. Informacja o działalności Wójta w okresie między sesjami. 

5. Sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Gminy. 

6. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Kostomłoty o oświadczeniach 

majątkowych składanych na podstawie ustawy o samorządzie gminnym za 2016 r.  

7. Informacja Wójta Gminy Kostomłoty o oświadczeniach majątkowych składanych 

na podstawie ustawy o samorządzie gminnym za 2016 r.  

8. „15 minut dla wyborców”. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego gminy Kostomłoty dla obszaru położonego w obrębie Budziszów, 

Ramułtowice, Karczyce, Jarząbkowice oraz Chmielów. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy Kostomłoty na 2017 r. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XLI/251/17 Rady Gminy 

Kostomłoty z dnia 12 września 2017 r. w sprawie określenia szczegółowych zasad, 

sposobu i trybu umarzania, odraczania terminu spłaty i rozkładania na raty oraz 

niedochodzenie należności pieniężnych o charakterze cywilno-prawnym 

przypadających gminie Kostomłoty i jej jednostkom podległym oraz warunków 

dopuszczalności pomocy publicznej w przypadkach, w których ulga stanowić 

będzie pomoc publiczną, a także wskazania podmiotów uprawnionych do 

udzielania tych ulg. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie podatku od nieruchomości. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia sześcioletnich szkół 

podstawowych, dla których organem prowadzącym jest Gmina Kostomłoty w 

ośmioletnie szkoły podstawowe. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniego Programu Gospodarowania 

Mieszkaniowym Zasobem Gminy. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zasad wynajmowania lokali wchodzących 

w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Kostomłoty. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie wytypowania sołectwa do uczestnictwa w Programie 

Odnowa Wsi w Województwie Dolnośląskim. 

17. Informacja o realizacji wniosków zgłoszonych przez radnych.        

18. Wnioski i zapytania. 
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19. Sprawy bieżące. 

20. Zakończenie obrad XLIII sesji Rady Gminy. 

 

Ad. 3. 

Przewodniczący Rady Gminy Mariusz Żałobniak – Uwagi nie wpłynęły. Kto z radnych jest 

za przyjęciem protokołu w przedłożonej wersji, proszę o podniesienie ręki: 

kto jest za – 14 głosów   

kto jest przeciw – 0 głosów 

kto się wstrzymał – 0 głosów. 

Protokół został przyjęty. 

 

Ad. 4. 

Wójt Gminy Stanisław Wicha złożył sprawozdanie z działalności Wójta Gminy za okres od  

dnia 05.09.2017 r. do dnia 23.10.2017 r.  

1. Podjęcie inicjatyw uchwałodawczych w sprawach ujętych w porządku obrad 

(projekty uchwał). 

2. Złożenie wniosku o dofinansowanie dla zadania „Przebudowa drogi gminnej w 

miejscowości Ramułtowice”. 

3. Złożenie wniosku o przyznanie pomocy finansowej w formie pożyczki dla zadania    

„ Rozbudowa SUW w Wilków Średzkim” 

4. Podpisanie umowy dotacji dla zadania „Usuwanie azbestu oraz wyrobów 

zawierających azbest z nieruchomości położonych na terenie gminy Kostomłoty – 

IV etap”. 

5. Podpisanie umowy o dofinansowanie projektu „Zakup lekkiego samochodu 

ratowniczo-gaśniczego dla OSP Kostomłoty”. 

6. Podpisanie umowy o dofinansowanie projektu „Zagospodarowanie terenów 

rekreacyjo-sportowych we wsiach Osiek, Paździorno, Piersno”. 

7. Rozpatrzenie wniosków o przyznanie środków z Funduszu Sołeckiego na rok 

2018.   

8. Wydanie zarządzeń w sprawie: 

- przeprowadzenia konsultacji społecznych projektu uchwały w sprawie uchwalenia 

„Programu współpracy gminy Kostomłoty z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami określonymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o 

wolontariacie na 2018 r.” 

- ustalenia stawki czynszu za dzierżawę nieruchomości pod lokalizację cyrku 

- powołania komisji przetargowej do przeprowadzenia przetargu na zadanie: 

„Budowa oświetlenia ulicznego na terenie Gminy Kostomłoty” 

- powołania komisji do przeprowadzenia przetargu na sprzedaż nieruchomości w dniu 

15.09.2017 r. 

- powołania komisji przetargowej do przeprowadzenia przetargów na zadania: 

„Zakup lekkiego samochodu ratowniczo-gaśniczego dla OSP w Kostomłotach” 

- zmiany budżetu gminy Kostomłoty na 2017 r. 

- obniżenia ceny wywoławczej w drugim ustnym przetargu nieograniczonym na 

sprzedaż nieruchomości stanowiących własność Gminy Kostomłoty (obręb Kostomłoty 

– dz. nr 341/2 o pow. 0,1304 ha; obręb Chmielów – dz. nr 65/10 o pow. 0,0886 ha;  

obręb Chmielów – dz. nr 65/11 o pow. 0,0203 ha;   

- regulaminu organizacyjnego UG Kostomłoty (dodano stanowisko – pomoc 

administracyjna) 

- powołania komisji przetargowej do przeprowadzenia przetargów na zadania: 

„Odbiór oraz zagospodarowanie odpadów komunalnych z terenu Gminy Kostomłoty 

pochodzących od właścicieli nieruchomości zamieszkałych, i na których nie 

zamieszkują mieszkańcy, a powstają odpady komunalne” 

8. Wydanie decyzji administracyjnych w sprawie: 

 wycinki drzew – 2 

 nadania numerów porządkowych – 2 

 podziału nieruchomości – 4 

 warunków zabudowy i zagospodarowania terenu – 5. 
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Pisma wydane w Referacie Finansowym (wydział 

podatków)  

w okresie od 01.09.2017r. do 20.10.2017r. 

 

 

Liczba ogółem 

 

1. Liczba zaświadczeń wydanych w danym okresie 59 

2.  Decyzje dotyczące podatku 
 

63, w tym: 

a. 
ustalające wysokość łącznego zobowiązania 

podatkowego (nakazy) 
16 

b. 
zmieniające wysokość łącznego zobowiązania 

podatkowego (przypisy/odpisy) 
47 

3. Decyzje w sprawie ulg podatkowych 

a. odroczenia Liczba ogółem =1,  z tego: 

Odmowne = 0 

Pozytywne = 1 

b. rozłożenie na raty Liczba ogółem = 0, z tego: 

Odmowne = 0 

Pozytywne =0 

c. umorzenia Liczba ogółem = 2 z tego: 

Odmowne = 0 

Pozytywna w części =0 

Pozytywne = 2 

    

d. 
ulga z tytułu nabycia gruntów Liczba ogółem =0, z tego: 

 Odmowne = 0 

 Pozytywne =0 

  

4. 

        Decyzje w sprawie zwrotu 

podatku akcyzowego zawartego  

             w cenie oleju napędowego 

Liczba ogółem =0, z tego: 

                                                                                                                 Odmowne=0 

                                                                                                                 Pozytywne=0 

 

Wójt Gminy Stanisław Wicha – Ponadto podpisałem umowę na  dofinansowanie boiska 

wielofunkcyjnego z urzędem marszałkowskim. Ogłosiliśmy zapytanie na komputery w 

ramach tego projektu, bo na to jest pula pieniędzy za którą kupimy. To jest łącznie, 

razem projekt. Boisko wielofunkcyjne mamy gratis, ponieważ środki zostały połączone w 

ramach RPO i od ministra sportu, czyli za darmo. Podpisałem umowę na dofinansowanie 

kanalizacji ul. Sportowa, Piotrowice i drobne rzeczy. Na 400 tys. ma być zwrot. Też w 

ramach RPO. I liczymy, że te dwa projekty zrealizujemy i zwrot dostaniemy do końca 

roku. Jesteśmy na liście urzędu marszałkowskiego odnośnie przyznania środków w 

ramach schetynówek 50%. To jest na Ramułtowice plus, jeżeli będzie możliwość 

(prawdopodobnie tak) pieniążki, które mamy zaklepane  z ochrony gruntów przez urząd 

marszałkowski, jeżeli będzie można tak połączyć to też praktycznie będziemy mieli drogę 

w Ramułtowicach gratis. Jest decyzja Komendy Głównej Straży Pożarnej o przekazaniu 

samochodu (o ten samochód walczyłem już rok czasu). Jest decyzja, przyszła do 
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Komendy Powiatowej w Środzie Śląskiej. Samochód ciężarowy, duży samochód będzie 

przekazany do Osieka nieodpłatnie. Czyli w Osieku już będziemy mieli ten samochód. Tam 

jeszcze jest kwestia motopompy, ponieważ motopompę „zarżnęli”. Ewentualnie byśmy 15 

tys. dołożyli jako gmina do tej motopompy, jeżeli Komenda Wojewódzka nie przeznaczy 

na to środków. W ciągu miesiąca też będziemy mieli samochód lekki do Kostomłot. Ten 

samochód, który lekki jest przekażemy do Osieka. W sumie są dwa stare samochody w 

Osieku, bo Osiek też na drodze 5 potrzebuje głównie do ratownictwa. Jak szanowni 

państwo wiecie wypadków mamy bardzo dużo, a nasze straże pożarne jeżdżą 70% do 

zdarzeń, a 20 % to są pożary, ale  też naszym obowiązkiem jest ratować życie. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Mariusz Żałobniak – Otwieram dyskusję w tym punkcie. Nie 

widzę.  

 

Ad.5. 

Przewodniczący Rady Gminy Mariusz Żałobniak – Tradycyjnie nie odczytujemy 

sprawozdania. Otwieram dyskusję. Nie widzę chętnych. (sprawozdanie stanowi załącznik 

nr 1 do protokołu).  

 

Ad.6. 

Przewodniczący Rady Gminy Mariusz Żałobniak odczytał informację Przewodniczącego 

Rady Gminy o oświadczeniach majątkowych składanych na podstawie ustawy o 

samorządzie gminnym za 2016 r.  (informacja stanowi załącznik nr 2 do protokołu).  

 

Ad. 7. 

Wójt Gminy Stanisław Wicha odczytał informację Wójta Gminy Kostomłoty o 

oświadczeniach majątkowych składanych na podstawie ustawy o samorządzie gminnym 

za 2016 r. (informacja stanowi załącznik nr 3 do protokołu).  

 

Ad. 8. 

Władysława Burdzy – Chciałabym powitać pana przewodniczącego, wszystkich zebranych 

radnych. Mówi się o poprawie życia na wsi, a ja chcę powiedzieć, jak nam się poprawia 

życie. Ja już rozmawiałam z panem wójtem. Jest w przebudowie droga, która prowadzi 

do stadionu. Na tej drodze nie zaplanowano progów ograniczających prędkość. Chcę 

powiedzieć, że jest to miejsce jedyne w Kostomłotach, gdzie przychodziły matki z 

wózkami z dziećmi, dzieci na wrotkach, dzieci na rowerkach i my mieszkańcy korzystamy 

z tej drogi również. Powiem, że ja, jako osoba dorosła byłam już trzy razy pod kołami 

samochodu. Jadą bardzo szybko. Było jedno ograniczenie tylko przed szkołą, natomiast 

wjeżdżające samochody z drogi pędzą z niesamowitą prędkością. A teraz, jeszcze przed 

tym, jak była brama zamykana to nie było takiego ruchu. Teraz jest ogromny ruch. 

Przyjeżdżają, urządzają sobie wyścigi wokół nowego stadionu, naprawdę jest ogromny 

ruch, ogromne zagrożenie. ….. Rozmawiałam z wykonawcami. Nie ma problemu, żeby 

zrobić trzy progi, które by zabezpieczały i byłoby bezpiecznie na tym odcinku. Ani to 

kosztów nie zwiększa wybudowanie tych progów. Na coś jeszcze jedno chciałam zwrócić 

uwagę. Ponieważ znam wszystkie obejścia, jak oni zdjęli wierzchnią warstwę na tej 

drodze okazało się, że na pewnym odcinku, jak się kończą toalety zrobiło się bagno. Oni 

nasypali dość dużo materiału, potem nasypali piasku z cementem, ale  z tego wynika, że  

… wody. Jeżeli tego się dosypie to się zabezpieczy na krótko i trzeba będzie rozbierać 

drogę i naprawiać. Ja podejrzewam, że była woda doprowadzona do ogrodów. Tej wody w 

ogrodzie teraz nie ma i być może, że albo rury przerdzewiały i tam jest ujście. Teraz jest 

rozkopane, można by było dojść i sprawdzić, co tam się dzieje. To taka uwaga ode mnie. 

Mówię, oni bardzo głęboko wykopali, nasypali materiału, nawet piasku z cementem, ale 

to nie będzie na dłużej miało zabezpieczenia. Także również jest dla nas ogromne 

utrudnienie stawianie samochodów. Cały chodnik jest zastawiony. Nie wiem, powinno się 

zwrócić uwagę, żeby nie zastawiać całego chodnika. Teraz jest tak ogromny ruch na 

drodze . Ja mówię, że to jest jakieś szczęście, że tam nie było jeszcze żadnego wypadku. 

Czasami trzeba stać 20 min., żeby dojść do swojego samochodu i trzeba wyjść na ulicę. 
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To ja miałabym tyle uwag. Bardzo bym prosiła o uwzględnienie … żeby zrobić 

ograniczenia.  

 

Przewodniczący Rady Gminy Mariusz Żałobniak – Dziękuję. Panie wójcie przyjęte, tak? 

Nie widzę chętnych do zabrania głosu, zamykam ten punkt obrad.  

 

Ad. 9. 

Przewodniczący Rady Gminy Mariusz Żałobniak – Projekt uchwały był analizowany dość 

dogłębnie na posiedzeniu wspólnych komisji w dniu dzisiejszym. Procedura będzie 

następująca…  

 

Janina Gawlik – Składam wniosek, aby nie odczytywać uchwał, gdyż one są zbyt obszerne 

i  były przedyskutowane na komisjach.  

 

Przewodniczący Rady Gminy Mariusz Żałobniak – Czy radni są zgodni co do tego 

wniosku? 

 

Radni – Tak (jednogłośnie). 

 

Przewodniczący Rady Gminy Mariusz Żałobniak – Przechodzimy do załącznika nr 2  

projektu uchwały. Otwieram w tym zakresie dyskusję. Nie widzę chętnych do zabrania 

głosu, zamykam dyskusję. Kto z radnych jest za nieuwzględnieniem tych uwag, które są 

wymienione w punktach 1-11, proszę o podniesienie ręki? 

  kto jest za  - 14 głosów za 

  kto jest przeciw – 0 głosów 

kto się wstrzymał – 0 głosów 

Uwagi zostały odrzucone.  

Przechodzimy do załącznika nr 3. Otwieram w tym zakresie dyskusję. Nie widzę chętnych 

do zabrania głosu, zamykam dyskusję. Kto z radnych jest za przyjęciem brzmienia 

załącznika nr 3 w przedstawionej wersji, proszę o podniesienie ręki? 

  kto jest za  - 14 głosów za 

  kto jest przeciw – 0 głosów 

kto się wstrzymał – 0 głosów 

Przechodzimy do głosowania nad całością uchwały. Kto z radnych jest za podjęciem 

uchwały w wersji z przyjętymi dwoma brzmieniami załączników, proszę o podniesienie 

ręki? 

  kto jest za  - 13 głosów za  

  Kto jest przeciw – 0 głosów 

kto się wstrzymał – 0 głosów 

Projekt został przyjęty przy opuszczeniu sesji przez pana Józefa Lecha. 

 

Ad. 10. 

Przewodniczący Rady Gminy Mariusz Żałobniak – Projekt uchwały uzyskał pozytywną 

opinię połączonych komisji w dniu dzisiejszym. Panie skarbniku proszę przedstawić 

najważniejsze aspekty. 

 

Rafał Hossa przedstawił zmiany wprowadzone do projektu uchwały w sprawie zmiany 

budżetu gminy Kostomłoty na 2017 r., zgodnie z uzasadnieniem do uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Mariusz Żałobniak – Na komisji wpłynęła autopoprawka. 

 

Rafał Hossa – Wpłynęła autopoprawka zwiększająca dochody ogółem, w tym bieżące oraz 

wydatki ogółem, w tym bieżące spowodowana tym, że była wprowadzona dotacja akcyzy 

na paliwo.   

 

Przewodniczący Rady Gminy Mariusz Żałobniak – Otwieram dyskusję. Nie widzę chętnych 

do zabrania głosu, zamykam dyskusję. Kto z radnych jest za podjęciem uchwały w 
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przedstawionej wersji, proszę o podniesienie ręki? 

  kto jest za  - 13 głosów za  

  kto jest przeciw – 0 głosów 

kto się wstrzymał – 0 głosów 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 11. 

Przewodniczący Rady Gminy Mariusz Żałobniak – Otwieram dyskusję w tym punkcie. Nie 

widzę chętnych do zabrania głosu, zamykam dyskusję. Kto z radnych jest za podjęciem 

uchwały w przedstawionej wersji, proszę o podniesienie ręki? 

  kto jest za  - 13 głosów za  

  kto jest przeciw – 0 głosów 

kto się wstrzymał – 0 głosów 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 12. 

Przewodniczący Rady Gminy Mariusz Żałobniak – Projekt uchwały uzyskał pozytywną 

opinię połączonych komisji w dniu dzisiejszym. Panie skarbniku proszę przedstawić 

najważniejsze założenia podatku od nieruchomości na rok 2018. 

 

Rafał Hossa – Tak jak mówiłem na komisjach, Minister Finansów w drodze obwieszczenia 

ogłosił stawki maksymalne podatku od nieruchomości. Oznacza to, że ich wzrost wynosi 

1,9%. Proponowane stawki w tej uchwale proponowane są w załączniku do uchwały, 

średnio o 1 % wzrostu. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Mariusz Żałobniak – Czyli rząd wielkości od 1 grosza do 8 

groszy za m². 

 

Przewodniczący Rady Gminy Mariusz Żałobniak – Otwieram dyskusję w tym punkcie. Czy 

jeszcze ktoś z radnych chciałby w tym punkcie zabrać głos? Nie widzę chętnych. 

Zamykam dyskusję. Kto z radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionej wersji, 

proszę o podniesienie ręki? 

  kto jest za  - 13 głosów za  

  Kto jest przeciw – 0 głosów 

kto się wstrzymał – 0 głosów 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 13. 

Przewodniczący Rady Gminy Mariusz Żałobniak – Zanim przejdę do pkt 13 to 

informacyjnie – podatek rolny nie ulega zmianie. Zmiana jest delikatna 5 gr na 1 q. Rada 

nie podejmuje w tym zakresie uchwały i w związku  powyższym przyjmuje stawkę 

ogłoszoną w komunikacie GUS.  

 

Przewodniczący Rady Gminy Mariusz Żałobniak odczytał projekt uchwały w sprawie 

stwierdzenia przekształcenia sześcioletnich szkół podstawowych, dla których organem 

prowadzącym jest Gmina Kostomłoty w ośmioletnie szkoły podstawowe. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Mariusz Żałobniak – Projekt uchwały uzyskał pozytywną 

opinię połączonych komisji w dniu dzisiejszym. Otwieram dyskusję. Nie widzę chętnych 

do zabrania  głosu, zamykam dyskusję. Kto z radnych jest za podjęciem uchwały w 

przedstawionej wersji, proszę o podniesienie ręki? 

  kto jest za  - 13 głosów za  

  Kto jest przeciw – 0 głosów 

kto się wstrzymał – 0 głosów 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
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Ad. 14. 

Przewodniczący Rady Gminy Mariusz Żałobniak – Projekt uchwały uzyskał pozytywną 

opinię połączonych komisji w dniu dzisiejszym. Otwieram dyskusję. Nie widzę chętnych 

do zabrania  głosu, zamykam dyskusję. Kto z radnych jest za podjęciem uchwały w 

przedstawionej wersji? 

  kto jest za  - 13 głosów za  

  Kto jest przeciw – 0 głosów 

kto się wstrzymał – 0 głosów 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 15. 

Przewodniczący Rady Gminy Mariusz Żałobniak – Również ten projekt uchwały uzyskał 

pozytywną opinię połączonych komisji w dniu dzisiejszym. Otwieram dyskusję. Nie widzę 

chętnych do zabrania  głosu, zamykam dyskusję. Kto z radnych jest za podjęciem 

uchwały w przedstawionej wersji? 

  kto jest za  - 13 głosów za  

  Kto jest przeciw – 0 głosów 

kto się wstrzymał – 0 głosów 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

Ad.16. 

Przewodniczący Rady Gminy Mariusz Żałobniak odczytał projekt uchwały w sprawie 

wytypowania sołectwa do uczestnictwa w Programie Odnowa Wsi w Województwie 

Dolnośląskim. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Mariusz Żałobniak – Również ten projekt uchwały uzyskał 

pozytywną opinię połączonych komisji w dniu dzisiejszym. Otwieram dyskusję. Nie widzę 

chętnych do zabrania  głosu, zamykam dyskusję. Kto z radnych jest za podjęciem 

uchwały w przedstawionej wersji? 

  kto jest za  - 13 głosów za  

  Kto jest przeciw – 0 głosów 

kto się wstrzymał – 0 głosów 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

Ad.17. 

Przewodniczący Rady Gminy Mariusz Żałobniak – Na poprzedniej sesji wnioski zostały 

złożone i wójt odpowiedział na nie na sesji. 

 

Ad.18. 

Marian Fita – Do pana wójta. Panie wójcie przykro jest mi bardzo, że prace jakie zostały 

wykonane przez nas w obrębie cmentarza i tego parkingu przy cmentarzu, ogromne 

prace, zostały w jednym miesiącu tak zniweczone. Mówię tutaj o naruszeniu tej struktury 

zlepionej frezowiną, która już była suchym, fajnym parkingiem. W tej chwili można to 

ocenić, że brygada, która robi (firma, która robi) tą drogę przy szkole materiał łącznie z 

tą ziemią, błotem wywoziła na kupę. W tej chwili zmuszeni prawdopodobnie przez pana 

wójta nakazem wywieźli część tego kamienia na teren przy stadionie, gdzie jest tam 

ogromne miejsce i plac na to. Zostawiając to tak jak zostawiając, że dużo kamieni. 

Warstwa ta została przykryta, spękana, zniszczona. Przykro jest panie wójcie, bo ogromy 

wkład pracy był wykonany. Zostało wymienionych ok. 60 kręgów. Zresztą pan o tym wie, 

bo na terenie pana firmy były one składowane. I nic za to nie było płacone. Użyty był 

sprzęt ciężki, zrobione to było profesjonalnie, przygotowane pod to, że można robić 

odprowadzenia. Przykro mi jest w tej chwili z tego powodu, że ta praca nasza nie została 

uszanowana, że nawet była interwencja powiatu do mnie osobiście, żebym wpłynął w 

jakiś sposób, żeby uporządkować, dosłownie przywrócić do stanu sprzed tego, jaki był 

przedtem. To jest sprawa pierwsza. Już dosłownie od roku chyba proszę, interweniuję o 

zmianę tablicy przy Skwerze Jana Pawła II. Jedno, że jest ona już bardzo zniszczona, a 

drugie, że to ma tytuł Św. Jan. I należałoby to już zmienić. I sprawa trzecia. Zwracam się 
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o to, aby podać, ile przyłączy w tej kadencji, sieci, sieci powtarzam w tej kadencji zostało 

ułożonych na terenie naszej gminy, i ile z tych sieci zostało przekazanych w użytkowanie 

do gminy bez żądania w przyszłości jakichkolwiek opłat. Zrozumiałe jest to? 

 

Przewodniczący Rady Gminy Mariusz Żałobniak – Tak zostało przekazane, tak będzie 

zrealizowane.  

 

Marian Fita – I w przyszłości nie będą żądane opłaty za zwrot kosztów.  

 

Wójt Gminy Stanisław Wicha – Nie zgadam się z tym, parking nie został zniszczony. W 

sobotę oglądałem, jest wyrównany, jest zrobiony. Mamy inne zdania. Możemy mieć 

odrębne zdania. Nie jest to prawda. Po drugie trzeba gdzieś materiały złożyć. To jest 

teren powiatu i nie powiat dzwonił do pana, tylko pan dzwonił do powiatu. To jest całkiem 

co innego. Ja rozumiem, że panu wiele rzeczy przeszkadza, zazwyczaj jak coś się robi, 

szczególnie jakieś inwestycje na terenie Kostomłot, to panu zawsze coś przeszkadza. Ja 

bym się cieszył z tego. Jeśli chodzi o sieci, nikt panu nie napisze panie radny, czy ktoś 

będzie żądał odszkodowania kiedyś, czy nie będzie żądał odszkodowania, że pan jest 

cudotwórcą. Pan wie, ja, ani pani kierownik, ani ja jako wójt się pod tym nie podpiszę.  

 

Marian Fita – Żądam w takim razie odpowiedzi na piśmie. 

 

Wójt Gminy Stanisław Wicha – Żądać pan może.  

 

Ryszard Pisarek – Ja mam prośbę do pana wójta, ponieważ już rok 2017 się kończy i w 

budżecie drogi gminne prosiłbym, żeby pracownik, który reprezentuje pana, żeby zrobił 

takie zestawienie, jakie prace zostały wykonane w drogach gminnych, bo tam jakieś 

środki były przeznaczone i  gdzie, co poszło. Taki wykaz, takie zestawienie, jakie i gdzie 

poszły pieniądze z budżetu na drogi gminne, w jakiej miejscowości. Wykaz robót 

drogowych. Ja mam takie zapytanie do pana wójta i takie zapytanie, ponieważ 

przedmówczyni pani Burdzy mówiła, bo to jest taki dla mnie czuły punkt jako instalatora, 

jeżeli coś się tam buduje, coś tworzy, jakaś zmięklina, jest to podejrzany temat. Tylko 

jedno. Mamy nadzór, czy ta droga była wykonana zgodnie z dokumentacją? W każdej 

dokumentacji jest zawsze naniesienie czy sieci elektryczne, czy sieci kanalizacyjne, czy 

sieci wodociągowe. I wykonawca, który wykonywał ten odcinek bierze na siebie 

odpowiedzialność, że zrobił robotę zgodnie ze sztuką budowlaną. Jest odpowiedzialny za 

to. Ja nie chciałbym tutaj rzucać jakieś wszystkie nieprawidłowości wykonanych robót na 

pana wójta, bo pan wójt ma od tego służby i prośba do pana wójta jest taka, żeby te 

służby pracowały.  

 

Wójt Gminy Stanisław Wicha – Ja bardzo się cieszę, że pani Burdzy była, ale mogła też 

przyjść do mnie do biura, ale tutaj chodziło o to, żeby na sesji ten temat poruszyć. Taka 

to jest demokracja, każdy ma prawo przyjść. Jest 15 minut dla wyborców. Ja to jeszcze 

dzisiaj zobaczę co tam jest. Jutro rano będziemy się patrzyli co tam jest, bo nie miałem 

takiej informacji, że tam woda wychodzi, czy coś w tym rodzaju. Każda jedna 

dokumentacja, którą pod drogi się robi to robią odwierty itd., jaki jest teren nośny, bo 

czasami trafi się na glinę i trzeba glinę wybrać, a czasami jest inne podłoże i wystarczy 

wybrać 30-40 cm, a czasami, tak jak mieliśmy przykład boiska wielofunkcyjnego, że  

pewnym momencie musieliśmy 1,5 m na danym terenie wybierać, ponieważ kwestia 

nośności terenu, żeby później nam to nie siadało. W trakcie jakby wykonania też pewne 

rzeczy się koryguje, bo projektant też nie może wszystkiego przewidzieć. Różne są 

rzeczy. Ja się cieszę, że różne są rzeczy. Zaraz będziemy to oglądali, z wykonawcą 

debatowali. Jak trzeba to i z projektantem, czy inspektorem nadzoru itd. Inspektor 

nadzoru jest co jakiś okres. On ma sprawdzać po każdym etapie zrobionym robotę i 

wpisać do dziennika budowy, czy ma uwagi, czy nie ma. Tak to wygląda. 

 

Marian Fita – Ponieważ pan wójt zarzuca mi, że ja tu dzwoniłem do powiatu. Panie wójcie 

będzie wicestarosta i to skonfrontujemy. Na pewno nie ja dzwoniłem, tylko dzwoniono do 
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mnie. I tu jeszcze jedno, w takim razie przewodnicząca Komisji Rewizyjnej. Zależy mi na 

tym, żeby sprawdzić te lata, ile sieci zostało wykonanych, i w ilu przypadkach 

partycypowała gmina w kosztach.  

 

Przewodniczący Rady Gminy Mariusz Żałobniak – W tym przypadku prawie złożył pan 

wniosek formalny. To rada gminy zleca takie rzeczy i proszę sformułować taki wniosek na 

przyszłą sesję, żebyśmy mogli podjąć taką uchwałę o możliwości zlecenia Komisji 

Rewizyjnej tej sprawy. O tym rada gminy decyduje. 

 

Janina Gawlik – Tu nie chodziło panu radnemu domniemywam o sprawdzenie ważności, 

czy zasad wykonania, tylko zrobienie wykazu, ile sieci, i ile przyłączy zostało wykonanych 

na terenie gminy.   

 

Przewodniczący Rady Gminy Mariusz Żałobniak – Jeszcze raz. W pierwotnej części tak to 

brzmiało, natomiast przed chwileczką zwrócił się do pani jako przewodniczącej Komisji 

Rewizyjnej. Zakładam, że jest to wniosek do Komisji Rewizyjnej. Taki wniosek pan 

podtrzymuje? 

 

Marian Fita – Tak. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Mariusz Żałobniak – Proszę przygotować stosowny projekt 

uchwały rady gminy i na następną sesję przedłożyć. Nie widzę więcej chętnych do 

zabrania głosu, więc zamykam ten punkt obrad. 

 

Ad.19. 

Przewodniczący Rady Gminy Mariusz Żałobniak – W imieniu swoim i całej rady gminy 

chciałbym złożyć bardzo serdeczne gratulacje i podziękowania dla sołtysa, rady sołeckiej, 

radnych i mieszkańców Osieka za zorganizowanie koncertu „Na kresową nutę”. Gratuluję. 

Organizacyjnie wykonane po mistrzowsku. Dla sołtysa, rady sołeckiej, radnych i 

mieszkańców Mieczkowa za zorganizowanie gali finałowej konkursu powiatowego „Nasza 

wieś ma się czym pochwalić”. Gratuluję organizacji i tych osób, które wokół tego 

uczestniczyły. Naprawdę przedsięwzięcie potężne. Również dla sołtysa, rady sołeckiej, 

radnych i mieszkańców sołectwa Piersno za zorganizowanie uroczystości 800-lecia 

powstania Piersna. Informuję też, że 11 listopada mamy 99 rocznicę Odzyskania 

Niepodległości. Zapraszam wszystkich. Radni otrzymali również informację wójta gminy o 

stanie realizacji zadań oświatowych na terenie gminy w roku szkolnym 2016/2017 do 

pracy w komisjach.   

 

Ryszard Pisarek - Z okazji rocznicy 800-lecia Piersna chciałem podziękować pani dyrektor 

GOK za pomoc, osobom z UG, które przyczyniły się do rozpropagowania w naszej 

miejscowości. Dzisiejszy Biuletyn został wydany z okazji 800-lecia. Wzruszający rok. Od 

1217 jak w średniowieczu, było tu grodzisko. Zawsze dociekałem, w jakiej miejscowości 

mieszkam. Po zbadaniu kalendarium tejże miejscowości zostałem poinformowany przez 

archiwum wrocławskie, że ta miejscowość powstała w 1217 r. Mamy też takie wielkie 

przeżycie i chciałbym wszystkim ludziom, radzie sołeckiej też podziękować za imprezę, 

która odbyła się 22 października. Dziękuję panie wójcie za zaangażowanie się. Dziękuję 

panu przewodniczącemu, panu sekretarzowi.  

 

Wójt Gminy Stanisław Wicha zaprosił 12 listopada do kościoła w Piersnie na uroczyste 

wykonanie  oratorium pod patronatem wójta oraz na uroczystości przypadające 11 

listopada. 

 

Ad. 24. 

Przewodniczący Rady Gminy Mariusz Żałobniak – Dziękuję bardzo. Zamykam XLIII sesję. 

 

Na tym protokół zakończono. Protokołowała Anna Orzechowska. 

Sesja trwała od godz. 14.00 do godzi. 14.40 
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Załącznik nr 1  

 

 

S P R A W O Z D A N I E   W Ó J T A 

z wykonania uchwał Rady Gminy Kostomłoty podjętych na                                          

XLI sesji w dniu 12 września 2017 r.  

 

1.  Uchwała Nr XLI/249/17 w sprawie  zmiany budżetu Gminy Kostomłoty na 

2017 rok. 

Dochody budżetu gminy – 26.816.587,20 zł 

Wydatki budżetu gminy – 28.747.504,69 zł. 

 

2. Uchwała Nr XLI/250/17 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Kostomłoty. 

Uchwała będzie realizowana w latach 2017-2027. 

 

3. Uchwała Nr XLI/251/17 w sprawie określenia szczegółowych zasad, 

sposobu i trybu umarzania, odraczania terminu spłaty i rozkładania na raty, 

niedochodzenie należności pieniężnych o charakterze cywilnoprawnym 

przypadających gminie Kostomłoty i jej jednostkom organizacyjnym oraz 

warunków dopuszczalności pomocy publicznej w przypadkach w których 

ulga stanowić będzie pomoc publiczną, a także wskazania podmiotów 

uprawnionych do udzielania tych ulg. 

Uchwałę przekazano do publikacji w Dzienniku Urzędowym Województwa 

Dolnośląskiego. 

 

4. Uchwała Nr XLI/252/17 w sprawie dopuszczenia zapłaty podatków 

stanowiących dochody budżetu Gminy Kostomłoty instrumentem 

płatniczym. 

Uchwałę przekazano do publikacji w Dzienniku Urzędowym Województwa 

Dolnośląskiego. 

 

5. Uchwała Nr XLI/253/17 w sprawie ustalenia regulaminu utrzymania 

czystości i porządku na terenie gminy Kostomłoty.  

Uchwałę przekazano do publikacji w Dzienniku Urzędowym Województwa 

Dolnośląskiego. 

 

6. Uchwała Nr XLI/254/17 w sprawie  wyboru metody ustalania opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia wysokości tej 

opłaty. 

Uchwałę przekazano do publikacji w Dzienniku Urzędowym Województwa 

Dolnośląskiego. 

 

7. Uchwała Nr XLI/255/17 w sprawie sposobu i zakresu świadczenia usług w 

zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i 

zagospodarowania tych odpadów. 

Uchwałę przekazano do publikacji w Dzienniku Urzędowym Województwa 

Dolnośląskiego. 

 

8. Uchwała Nr XLI/256/17 w sprawie  zmiany załącznika nr 2 i nr 3 do 

uchwały nr XXIV/158/16 Rady Gminy Kostomłoty z dnia 23 czerwca 2016 r. 

w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi składanej przez właściciela nieruchomości. 

Uchwałę przekazano do publikacji w Dzienniku Urzędowym Województwa 

Dolnośląskiego. 
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9. Uchwała Nr XLI/257/17 w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego gminy Kostomłoty dla obszaru 

położonego w obrębie Piotrowice i Paździorno 

Uchwałę przekazano do publikacji w Dzienniku Urzędowym Województwa 

Dolnośląskiego. 

 

10. Uchwała Nr XLI/258/17 w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Kostomłoty 

dla terenów sportowo - rekreacyjnych zlokalizowanych w miejscowości 

Jakubkowice, Siemidrożyce i Sobkowice. 

Uchwała rozpoczyna procedurę sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego gminy Kostomłoty dla terenów sportowo rekreacyjnych 

zlokalizowanych w w/w miejscowościach. 

 

11. Uchwała Nr XLI/259/17 w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenów położonych 

w północno - wschodniej części wsi Kostomłoty - zmiana nr 1. 

Uchwała rozpoczyna procedurę zmiany w miejscowego planie zagospodarowania 

przestrzennego terenów położonych w północno-wschodniej części wsi Kostomłoty. 

 

12. Uchwała Nr XLI/260/17 w sprawie  przystąpienia do sporządzenia zmiany 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Kostomłoty 

dla obszaru położonego w obrębie Godków - zmiana nr 1. 

Uchwała rozpoczyna procedurę zmiany w miejscowego planie zagospodarowania 

przestrzennego dla obszaru położonego w obrębie Godków. 

 

13. Uchwała Nr XLI/261/17 w sprawie  wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej 

umowy po umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat. 

Trwa procedura zawierania umów. 

 

14.  Uchwała Nr XLI/263/17 w sprawie wytypowania sołectw do uczestnictwa 

w Programie Odnowa Wsi w Województwie Dolnośląskim. 

Zgłoszona do Programu miejscowość będzie mogła korzystać ze wsparcia 

udzielanego przez Samorząd Województwa, który jest jego organizatorem. Zgodnie z 

założeniami Regionalna Odnowa Wsi ma się opierać na ścisłej współpracy na linii: 

samorząd województwa – gmina – liderzy wiejscy. 

 

 

Ponadto w/w uchwały przesłano do Wydziału Nadzoru i Kontroli Dolnośląskiego Urzędu 

Wojewódzkiego we Wrocławiu oraz do RIO we Wrocławiu (poz.1-4, 8). 
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Załącznik nr 2  

Kostomłoty, dnia 25 września 2017 r. 

 

 

 

INFORMACJA PRZEWODNICZĄCEGO RADY GMINY KOSTOMŁOTY  

O OŚWIADCZENIACH MAJĄTKOWYCH  

SKŁADANYCH NA PODSTAWIE USTAWY O SAMORZĄDZIE GMINNYM 

ZA 2016 R. 

 

Na podstawie art. 24 h ust. 12 ustawy z dnia 8 marca 1990r. o samorządzie gminnym 

(t.j. Dz.U. z 2016 r., poz. 446 ze zmianami) Przewodniczący Rady Gminy jest 

zobowiązany do dnia 30 października każdego roku przedstawić Radzie Gminy informację 

o: 

1 osobach, które nie złożyły oświadczenia majątkowego lub złożyły je po terminie, 

2 nieprawidłowościach stwierdzonych w analizowanych oświadczeniach majątkowych 

wraz z ich opisem i wskazaniem osób, które złożyły nieprawidłowe oświadczenia, 

3 działaniach podjętych w związku z nieprawidłowościami stwierdzonymi w 

analizowanych oświadczeniach majątkowych. 

 

Oświadczenia majątkowe za rok 2016 (według stanu na dzień 31.12.2016 r.), do kontroli 

których zobowiązany był Przewodniczący Rady – złożyło 14 radnych: 

 

1. BARYLAK LEON 

2. FITA MARIAN 

3. GAWLIK JANINA 

4. GONET ZUZANNA 

5. IWASZKÓW IWO 

6. LECH JÓZEF 

7. PIESZCZOCH- ŚMIDODA MAŁGORZATA 

8. PISAREK RYSZARD 

9. POMYKAŁA MAREK 

10. RYSZKA IWONA 

11. SUDOŁ WALDEMAR 

12. SZWEDO JAN 

13. WICHA LESZEK 

14. ŻERELIK GRZEGORZ 

 

 

Mając na uwadze obowiązek nałożony ustawą informuję, że: 

 wszystkie osoby zobowiązane, złożyły w terminie ustawowym oświadczenia 

majątkowe, 

 po przeprowadzeniu analizy oświadczeń majątkowych, nie stwierdzono w nich 

nieprawidłowości, 

 w związku z nie stwierdzeniem nieprawidłowości w złożonych oświadczeniach 

majątkowych, nie podejmowano żadnych działań nakazanych ustawą. 

 

W dniu 30.05.2017 r. pismem nr RG.0043.6.2017, zgodnie z art. 24 h ust. 6 ustawy z 

dnia 8 marca 1990r. o samorządzie gminnym, Przewodniczący przekazał Naczelnikowi 

Urzędu Skarbowego w Środzie Śląskiej oświadczenia majątkowe wraz z kopiami zeznań o 

wysokości osiągniętego dochodu w roku podatkowym 2016 (PIT).  

Informacje zawarte w oświadczeniach majątkowych są jawne i zostały udostępnione w 

BIP dostępnym na stronie internetowej. 
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Załącznik nr 3 

 

 

Kostomłoty, dnia 11 października 2017 r. 

     

INFORMACJA WÓJTA GMINY KOSTOMŁOTY 

O OŚWIADCZENIACH MAJĄTKOWYCH 

SKŁADANYCH NA PODSTAWIE USTAWY O SAMORZĄDZIE GMINNYM 

ZA 2016 R. 

 

Na podstawie art. 24 h ust. 12 ustawy z dnia 8 marca 1990r. o samorządzie gminnym 

(t.j. Dz.U. z 2016 r., poz. 446 ze zmianami) Wójt Gminy jest zobowiązany do dnia 30 

października każdego roku przedstawić Radzie Gminy informację o: 

1 osobach, które nie złożyły oświadczenia majątkowego lub złożyły je po terminie, 

2 nieprawidłowościach stwierdzonych w analizowanych oświadczeniach majątkowych 

wraz z ich opisem i wskazaniem osób, które złożyły nieprawidłowe oświadczenia, 

3 działaniach podjętych w związku z nieprawidłowościami stwierdzonymi w 

analizowanych oświadczeniach majątkowych. 

 

Oświadczenia majątkowe za rok 2016 (według stanu na dzień 31.12.2016 r.), do kontroli 

których zobowiązany był Wójt Gminy – złożyli: 

1 Suropek Andrzej 

2 Szopa Bogusława 

3 Lipowczyk Eugeniusz 

4 Basińska Danuta 

5 Stankiewicz Zofia 

6 Strzelecka Dorota 

7 Łapa Urszula 

8 Markiewicz Kamila 

9 Kawiecka Ewa 

10 Krzyżak Mariusz 

11 Fajkiel Bogusława 

12 Dulęba Ewelina 

13 Hossa Rafał 

14 Klimkiewicz Jolanta 

15 Monika Janiec 

 

Mając na uwadze obowiązek nałożony ustawą informuję, że: 

 wszystkie osoby zobowiązane, złożyły w terminie ustawowym oświadczenia 

majątkowe, 

 po przeprowadzeniu analizy złożonych oświadczeń majątkowych, nie stwierdzono w 

nich nieprawidłowości, 

 w związku z nie stwierdzeniem nieprawidłowości w złożonych oświadczeniach 

majątkowych, nie podejmowano żadnych działań nakazanych ustawą. 

 

W dniu 03.04.2017 r. oraz 12.06.2017 r.,  pismem nr RG.2124.4.2017, zgodnie z art.  

24 h ust. 6 ustawy z dnia 8 marca 1990r. o samorządzie gminnym, Wójt Gminy przekazał 

Naczelnikom Urzędów Skarbowych: w Środzie Śląskiej, Wołowie i we Wrocławiu (ul. 

Trzebnicka 33 oraz ul. Klimasa 34) oświadczenia majątkowe wraz z kopiami zeznań o 

wysokości osiągniętego dochodu w roku podatkowym 2016 (PIT).  

Informacje zawarte w oświadczeniach majątkowych są jawne i zostały udostępnione w 

BIP dostępnym na stronie internetowej. 

 

Ponadto: 

- do Urzędu Skarbowego w Środzie Śląskiej pismem nr RG.2124.2.2017 z dnia 

20.03.2017 r. przesłano pierwsze oświadczenie majątkowe dyrektora gimnazjum w 

Kostomłotach – Moniki Janiec 
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- pismem RG.2124.5.2017 z dnia 04.04.2017 r. przesłano ostatnie oświadczenie 

majątkowe – Zofii Stankiewicz (byłego dyrektora gimnazjum w Kostomłotach) 

- pismem RG.2124.10.2017 z dnia 11.10.2017 r. przesłano ostatnie oświadczenie 

majątkowe – Mariusza Krzyżaka  (byłego dyrektora ZGK w Kostomłotach). 

 

 

 

 

 

 


